
 

 

 

 

  

 

 

PROCES-VERBAL 

al ședintei ordinare a Consiliului Local Rovinari, 

 din data de 25.09.2023, ora 1300 

 

 

 

 Domnul Preda Ionel, președinte de ședință,  declară deschise lucrările ședinței ordinare a 

Consiliului Local Rovinari, convocată în baza Dispoziției Primarului  nr. 552/19.09.2023,  pentru data 

de 25.09.2023, ora 1300, în sala de ședințe a Primăriei orașului Rovinari și informează că la ședință sunt 

prezenți un numar de 17 consilieri locali din totalul de 17 consilieri locali în funcție. 

 La ședință participă și: secretarul general - Popescu Aurora Carmen; director executiv Direcția 

Economică – Ungureanu Ion, director executiv Direcția Administrare Patrimoniu – Podărelu Paul 

Alexandru; Rață Elena Nicoleta – Compartiment Juridic; Marghitu Diana – sef  Serviciu Public de 

Asistență Socială; Cercelaru Ion – șef Serviciu Public de Iluminat oraș Rovinari; Sitaru Mihai – 

reprezentant Club Sportiv Jiul Rovinari 2016 și Frunză Valentin – cetățean al orașului Rovinari. 

 Domnul președinte prezintă ordinea de zi  a ședinței ordinare: 

 

1.Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari din data de 23.08.2023. 

2.Proces-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Local Rovinari din 

data de 06.09.2023. 

 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea Graficului de ședințe al Consiliului Local Rovinari pentru 

trimestrul IV al anului 2023. (C2) 

Inițiator: primar 

4.Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință. (C2) 

Inițiator: primar 

 5.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local în Consiliul de 

Administrație al Liceului ”Gheorghe Tătărescu”. (C2) 

Inițiator: primar 

 6.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local în Consiliul de 

Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Rovinari. (C2)      

          Inițiator: primar 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Calendarului Competițional al Clubului 

Sportiv „JIUL Rovinari 2016”, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local Rovinari nr.30/27.02.2023.  

(C1+C2)  

          Inițiator: primar 

8.Proiect de hotărâre privind constituirea cu titlu oneros, fără licitație publică, a dreptului de 

superficie asupra terenului în suprafață de 100mp, cu număr cadastral 37048, aparținând domeniului 

privat, situat în oraș Rovinari, județul Gorj, în favoarea Societății Complexul Energetic Oltenia S.A. 

(C1+C2+C3) 

Inițiator: primar 

9.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local în Consiliul de 

Administrație al Grădiniței cu Program Prelungit Rovinari. (C2) 

Inițiator: primar 

10.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local în Consiliul de 

Administrație al Școlii Gimnaziale nr.3 Rovinari. (C2) 

Inițiator: primar 
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11.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local în Comisia pentru 

Evaluarea și Asigurarea Calității la Liceului ”Gheorghe Tătărescu”. (C2) 

Inițiator: primar 

12.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local în Comisia pentru 

Evaluarea și Asigurarea Calității la Școala Gimnazială nr.3 Rovinari. (C2) 

Inițiator: primar 

13.Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții ”Creșterea eficienței energetice în clădiri rezidențiale, pentru blocurile C7, H2, H3, D6, R4, 

S6, S3, E1, G2, G3, T6, oraș Rovinari, județ Gorj”. (C1) 

Inițiator: primar 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții pentru aparatul de 

specialitate al Primarului orașului Rovinari și serviciilor publice fără personalitate juridică aflate în 

subordinea Consiliului Local al orașului Rovinari. (C1+C2)  

Inițiator: primar 

15.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023 al UATO Rovinari. (C1) 

 

Inițiator: primar 

16.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local în Comisia pentru 

Evaluarea și Asigurarea Calității la Școala Gimnazială nr.1 Rovinari. (C2) 

Inițiator: primar 

 

17.Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 75.400 lei cu TVA pentru  ”Ziua Internațională 

a Persoanelor Vârstnice”.(C1)  

Inițiator: primar 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcții  pentru Serviciul de 

Iluminat Public al Orașului Rovinari, valabile începând cu data de 01 octombrie 2023. (C1+C2) 

 

Inițiator: primar 

19.Diverse. 

 

 Se supune la vot ordinea de zi și se votează cu 17 voturi pentru. 

 Domnul Ciopănoiu Ion anunță că va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 18. 

 Doamna Năstase  Daniela anunță că  va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 14. 

 Domnul Cimpoieru Romeo anunță că va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 14. 

 

 În continuare se supune la vot procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari 

din data de 23.08.2023  și se votează cu 17 voturi pentru. 

 Se supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului 

Local Rovinari din data de 06.09.2023 și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

 Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Graficului de 

ședințe al Consiliului Local Rovinari pentru trimestrul IV al anului 2023. 

 Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisii și a înțeles că sunt discuții. 

 Intervine doamna consilier Chiru și roagă colegii să fie de acord ca ședința din luna octombrie 

să aibă loc pe data de 30. 

 Se supune la vot propunerea doamnei Chiru și se votează cu 17 voturi pentru.  

 Se supune la vot proiectul cu modificarea propusă și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de 

ședință.  

 Domnul Preda Ionel spune că așteaptă propuneri. 

 Întrucât nu se fac propuneri, domnul președinte o propune pe doamna Lia Maria Cristina. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerea domnului Preda și se votează cu 16 voturi 

pentru și o abținere (Lia Maria Cristina). 



 Domnul președinte spune că la comisiile de specialitate domnul primar a menționat că, potrivit 

Codului administrativ, toți consilierii locali trebuie să fie președinți de ședință, prin rotație. 

Doamna Grivei spune că nu dorește să fie președinte de ședință. 

 Domnul Preda spune că trebuie fie că vor fie că nu vor. 

 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Local în Consiliul de Administrație al Liceului ”Gheorghe Tătărescu”.  

Doamna secretar general, Popescu Aurora Carmen, anunță că  la acest proiect va fi procedură de 

vot secret, în urma propunerilor care se vor face. 

Domnul președinte face primele propuneri: domnul Duță Nelu Alin și doamna Lia Maria 

Cristina. 

Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 15 buletine de vot cu  DA și două buletine nule pentru ambele 

propuneri. 

Domnul președinte spune că proiectul trece cu 15 voturi pentru și 2 voturi împotrivă. 

 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Local în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale nr.1 Rovinari.   

 Doamna secretar general anunță că și la acest proiect va fi aceeași procedură de vot secret, în 

urma propunerilor care se vor face. 

 Domnul președinte spune că trebuie făcute propuneri. 

Domnul consilier Ionescu propune pe doamna Năstase Daniela și pe domnul Preda Ionel. 

 Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 17 buletine de vot cu  DA pentru ambele propuneri. 

Domnul președinte spune că proiectul trece cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea completării 

Calendarului Competițional al Clubului Sportiv „JIUL Rovinari 2016”, aprobat prin Hotărârea 

Consiliului Local Rovinari nr.30/27.02.2023.  

 Domnul președinte spune că proiectul s-a discutat la comisiile de specialitate, unde domnul 

Sitaru a susținut raportul. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi pentru. 

    

Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind constituirea cu titlu oneros, 

fără licitație publică, a dreptului de superficie asupra terenului în suprafață de 100mp, cu număr cadastral 

37048, aparținând domeniului privat, situat în oraș Rovinari, județul Gorj, în favoarea Societății 

Complexul Energetic Oltenia S.A. 

Domnul președinte spune că proiectul s-a discutat la comisiile de specialitate, unde domnul 

Podărelu Paul a susținut raportul. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi pentru. 

  

Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Local în Consiliul de Administrație al Grădiniței cu Program Prelungit Rovinari.  

Doamna secretar general anunță că și la acest proiect va fi aceeași procedură de vot secret, în 

urma propunerilor care se vor face. 

 Domnul președinte spune că trebuie făcute propuneri. 

Doamna consilier Chiru Adina propune pe doamna Iordache Ileana și pe domnul Bărbulescu 

Andrei Constantin. 

Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 16 buletine de vot cu  DA pentru ambele propuneri și unul cu NU pentru 

ambele propuneri. 



Domnul președinte spune că proiectul trece cu 16 voturi pentru și 1 vot împotrivă. 

 

Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Local în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale nr.3 Rovinari.  

Doamna secretar general anunță că și la acest proiect va fi aceeași procedură de vot secret, în 

urma propunerilor care se vor face. 

 Domnul președinte spune că trebuie făcute propuneri. 

Doamna consilier Lia Maria propune pe doamna Chiru Adina și pe domnul Ciopănoiu Ion.  

Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 17 buletine de vot cu  DA pentru ambele propuneri. 

Domnul președinte spune că proiectul trece cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Liceului 

”Gheorghe Tătărescu”.  

Doamna secretar general anunță că și la acest proiect va fi aceeași procedură de vot secret, în 

urma propunerilor care se vor face. 

 Domnul președinte spune că trebuie făcute propuneri. 

Domnul consilier Bărbulescu o propune pe doamna Chiru Adina. 

Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 17 buletine de vot cu  DA. 

Domnul președinte spune că proiectul trece cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Școala 

Gimnazială nr.3 Rovinari.  

Doamna secretar general anunță că și la acest proiect va fi aceeași procedură de vot secret, în 

urma propunerilor care se vor face. 

 Domnul președinte spune că trebuie făcute propuneri. 

Domnul consilier Bărbulescu îl propune pe domnul Duță Nelu Alin. 

Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 15 buletine de vot cu  DA și 2 voturi nule. 

Domnul președinte spune că proiectul trece cu 15 voturi pentru și 2 împotrivă. 

 

Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Creșterea eficienței energetice în clădiri rezidențiale, 

pentru blocurile C7, H2, H3, D6, R4, S6, S3, E1, G2, G3, T6, oraș Rovinari, județ Gorj” 

Domnul președinte spune că proiectul s-a discutat la comisiile de specialitate, unde domnul 

Podărelu Paul a susținut raportul, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi pentru. 

  

Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și 

statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Primarului orașului Rovinari și serviciilor publice 

fără personalitate juridică aflate în subordinea Consiliului Local al orașului Rovinari.  

Doamna Năstase și domnul Cimpoeru părăsesc sala de ședințe. 

În sală sunt prezenți 15 consilieri locali. 

Domnul președinte spune că proiectul s-a discutat la comisiile de specialitate, unde domnul 

Barbonie Cosmin a susținut raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 15 voturi pentru. 

 



Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local 

pe anul 2023 al UATO Rovinari.  

În sala revin consilierii locali: Năstase și Cimpoeru. 

În sală sunt prezenți 17 consilieri locali. 

 Domnul președinte spune că proiectul a fost discutat la comisiile de specialitate, domnul director 

Ungureanu a susținut raportul de specialitate cu modificările intervenite, iar proiectul a primit aviz 

favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificările făcute în raportul 

de specialitate și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Școala 

Gimnazială nr.1 Rovinari.  

Doamna secretar general anunță că și la acest proiect va fi aceeași procedură de vot secret, în 

urma propunerilor care se vor face. 

 Domnul președinte spune că trebuie făcute propuneri. 

Domnul consilier Bărbulescu îl propune pe domnul Dămian Bogdan Mihai. 

Se împart buletinele de vot și se face mențiunea să fie încercuit cuvântul DA sau NU în funcție 

de doleanțe. 

Se numără voturile. Sunt 17 buletine de vot cu  DA. 

Domnul președinte spune că proiectul trece cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 17 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 75.400 

lei cu TVA pentru  ”Ziua Internațională a Persoanelor Vârstnice”. 

Domnul președinte spune că s-a discutat proiectul la comisiile de specialitate, unde doamna 

Marghitu Diana a prezentat raportul de specialitate. 

           Domnul Preda spune că la acest proiect de hotărâre s-a făcut amendament de către initiator și s-a 

stabilit ca suma totală aprobată pentru cele 760 de persoane înscrise să fie de 114.000 lei, adică tichetul 

să fie în valoare de 150 lei. 

 Întrucât nu mai sunt discuții se supune la vot proiectul cu amendamentul amintit și se votează 

cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 18 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și 

Statului de funcții  pentru Serviciul de Iluminat Public al Orașului Rovinari, valabile începând cu data 

de 01 octombrie 2023.  

Părăsesc sala de ședințe consilierii locali: Chivu și Ciopănoiu. 

În sala de ședință sunt prezenți 15 consilieri locali. 

Domnul Preda menționează că proiectul s-a discutat la comisii și a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 19 de pe ordinea de zi: Diverse. 

Se fac înscrierile la cuvânt consilierii locali: Duță Nelu Alin, Cimpoeru Romeo Alin, Bărbulescu 

Andrei Constantin și Frunză Valentin – cetățean al orașului Rovinari. 

Domnul Frunză solicită să fie primul căruia i se dă cuvântul. 

Domnul președinte spune că i se dă cuvântul. 

Domnul Frunză spune că are mai multe de precizat, dar începe prin a spune că la intrarea în oraș  

s-a introdus o conductă de gaze, lângă magazinele anumitor persoane, iar alții care locuiesc în oraș de 

peste douăzeci de ani nu au beneficiat de astfel de facilități. 

De asemenea, dorește să afle care este distanța de la canalul Prundurel  până unde se poate 

construi. 

Domnul Podărelu Paul spune că se intenționează casetarea canalului în acea zonă. 

Domnul Frunză întreabă cum se va face acest lucru. 

Domnul Podărelu spune că, având în vedere în ce domeniu activează, știe sigur cum se va face 

sau ar trebui să cunoască  acest lucru. 



De asemenea, domnul director Podărelu îi spune domnului Frunză că poate face o solicitare cu 

tot ce dorește să afle, iar compartimentele de specialitate din cadrul instituției vor răspunde. 

Domnul Frunză spune că domnul Podărelu va răspunde cui trebuie, o să dea cu subsemnatul la 

procurori. 

Domnul Frunză spune că a sesizat că s-a început împarțirea bulevardului. Dorește să știe cum se 

concesionează sau închiriază, dacă cu acte sau fără. 

Doamna secretar general spune că nu s-au emis hotărâri nici pentru concesionare, nici pentru 

închiriere pentru că bulevardul este în lucru. 

Domnul Frunză spune că știe ce a văzut și poate aduce poze ca și probă. Menționează că s-a 

cimentat și urmează ca acolo să se dea drumul la ceva, la o activitate. 

Totodată, domnul Frunză întreabă dacă există rezerve de teren în oraș pentru situații de urgență. 

Spune că pentru tineri nu s-a pus la dispoziție teren. 

Doamna secretar general spune că dacă se referă la teren pentru construcția de locuințe, îl 

informează că s-a identificat, a fost luată și hotărâre în acest sens, însă nu a fost nicio solicitare din partea 

tinerilor din oraș. 

Domnul Frunză spune că aduce el 10 persoane care doresc acest lucru. 

Doamna secretar menționează că a fost perioadă de înscriere, s-a făcut publicitate, iar dacă cineva 

dorea sau îndeplinea condițiile impuse de lege ar fi făcut solicitări. 

Domnul Frunză spune că nu o să mai vină în ședințele de consiliu local, ci va face sesizări la 

procurori cu privire la ce se întâmplă în oraș.  

Totodată, spune că nu i se pare normal să se concesioneze teren atâta timp cât este un proiect în 

derulare cu bani europeni. Menționează că s-au făcut investiții cu Târgul săptămânal și acum se 

depozitează de toate acolo, stația de sortare a fost distrusă, s-au vândut motoarele, astfel banii din buget 

se aruncă. 

Domnul Frunză spune că atât a avut de relatat, mulțumește că i s-a dat cuvântul și părăsește sala 

de ședință. 

 

În continuare, domnul Cimpoeru Romeo spune că o singură problemă are de relatat. Dorește să 

se găsească o soluție pentru că la Școala nr.3 se joacă fotbal, iar mingile scăpate peste gard distrug 

mașinile din parcare.  

Domnul Podărelu Paul spune că s-a auzit de această problemă și deja se află în rezolvare. 

 

Ia cuvântul și domnul Duță Nelu și spune că vrea să transmită felicitări corpului didactic și 

conducerii Liceului Gheorghe Tătărescu pentru că în ultimii doi ani este promovabilitate de peste 60% 

la bacalaureat. Spune că a văzut o foarte mare implicare a conducerii în ultimul timp. 

Domnul Duță spune că dorește să se verifice locuințele ANL pentru că există informația ca multe 

sunt închiriate, chiar cu ora. Spune că ar fi bine dacă s-ar constitui o comisie și să fie toate verificate. 

Domnul Podărelu Paul spune că se poate forma o comisie care să verifice aceste aspecte. 

De asemenea, domnul Duță spune că la cimitirul orășenesc sunt certuri cu privire la adâncimea 

gropilor pentru înhumat. 

Domnul Preda spune că este lege în acest sens. 

Domnul Duță spune că domnul Vilău lipsește din sală, ar fi avut anumite întrebări pentru 

dumnealui. 

Doamna secretar general spune că au regulamentul și tarifele aprobate prin hotărâre de consiliu. 

Domnul Duță spune că au mai fost discuții și susține in continuare că este necesară prezența 

directorilor la ședințele de consiliu local. 

Totodată, domnul Duță întreabă dacă se pot pune și la noi în oraș containere pentru donarea 

hainelor, așa cum există în anumite localități. 

Domnul Podărele spune că se va interesa. 

Domnul Ciopănoiu spune că sigur vor arunca și gunoaiele tot acolo. 

Domnul Duță  vrea să știe dacă persoanele fizice pot monta camere de luat vederi pe stâlpii de 

iluminat public. 

Domnul Podărelu spune că dacă a văzut așa ceva, domnul Duță trebuie să spună unde, pentru ca 

cei de la Serviciul Public de Iluminat să verifice acest aspect pentru că nu au voie. 



Ia cuvântul domnul Bărbulescu și spune că dorește să știe dacă se poate acorda sprijin unui 

cetățen din oraș care este foarte bolnav. Acesta are nevoie de o locuință unde să stea, pentru că de-a 

lungul anilor a cheltuit foarte mulți ani pentru tratamente, rămânând acum fără posibilități. Menționează 

că a și depus o cerere în acest sens. 

Doamna Pupăzan Loredana din cadrul Serviciului Public de Asistență Socială spune că s-a primit 

cererea, se încercă găsirea unei soluții pentru că domnul Țepănuș este o persoană cu nevoi speciale și 

are nevoie de o cameră cu baie și situată la etajul 1. 

Domnul Bărbulescu spune că ar fi bine dacă se găsește ceva pentru acest om. 

Domnul Bărbulescu felicită persoanele care s-au gândit și au reușit să monteze stâlpii la trecerea 

de pietoni de pe str.Jiului. 

Întrucât nu mai sunt discuții, președintele de ședință, Preda Ionel, mulțumește pentru participare 

și declară închisă ședința ordinară din luna septembrie 2023. 

 

 

 

 

                            PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

        Consilier local Ionel Preda 

 

                     

                                                                                                                 CONSILIERI 

 

1. _________ 

2. _________ 

3. _________ 

4. _________ 

5. _________ 
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                    Popescu Aurora Carmen 

               ÎNTOCMIT, 

 

 

 

 

 

 

 

 


